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Forsvarsudvalget

Til:

Dato:

Forsvarsministeren

12. september 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del - spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 200

Hvorfor finder ministeren det ikke relevant at nævne Beredskabsforbundet i 

publikationen "Redegørelse om beredskabet", når ministeren flere gange 

nævner Hjemmeværnet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på line.barfod@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Thoning

formand

Forsvarsudvalget 2007-08 (2. samling)
FOU alm. del Spørgsmål 200
Offentligt


